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President Reidar Sollie 

fra Hønefoss-Ringerike 

Rotaryklubb ønsket 

velkommen til dette 

intercitymøte på 

Spenncon Rail, og han 

takket for at vi hadde 

fått komme på 

bedriftsbesøk.  

 

President i Hønefoss-Øst RK Viera Rozmara-Frydenlund og president i 

Hønefoss-Ringerike RK Reidar Sollie 

Lars Petter Lund, daglig leder og økonomisjef Dag Ås holdt etter 

dette en spennende orientering om Spenncon Rail, fra historien 

begynte i 1961 og frem til den siste utvikling som nå finner sted.  

Det var Tor Bonde Aslaksrud (fhv. medlem i vår klubb), Helge 

Tronrud og Oscar Semb som i 1961 startet en betongfabrikk. I 1972 

begynte fabrikken å produsere jernbanesviller til NSB, senere etter 

avtale med Jernbaneverket.  Aslaksrud, Tronrud og Semb var svært 

dyktige, og de etablerte flere og flere fabrikker.  

I 1990 ble selskapet kjøpt opp av finske Partek, og denere oppkjøpt 

av Spenncon Consolis.  

Fra den første fabrikken ble 

etablert har man hatt som 

mål å være markedsledende i 

Norge innen prefabrikkerte 

betongelementer, og kvalitet 

har vært avgjørende.  

Betongsviller varer i 40-50 år. 

Og Spenncon Rail har siden  

 

1972 produsert mer enn 5,3 

millioner jernbanesviller. Det ser 

positivt ut for fabrikken også 

fremover i tid, og Spenncon Rail 

har avtaler som sikrer drift 

mange år fremover. Og, ved 

bygging av Ringeriksbanen 

kommer sviller inn mot slutten 

av byggingen.  



Spenncon Rail har lærlinger, - en fast, og som har praksisplass en dag i uken. I tillegg har de trainee.  

Noe som er viktig for bedriften er god service, og de er en sammensveiset gjeng som lett får til gode 

løsninger.  

Nytt fabrikkbygg er under bygging, og vi fikk se bilder av hvor langt man var kommet i dag, og 

hvordan de hadde tenkt å utnytte det gamle bygget når det nye ble tatt i bruk. Bygget skal være 

ferdig i mai 2017, og man forventer ful produksjon i juni.  

 

Det kunne være svært spennende å få komme tilbake på bedriftsbesøk når bygget er ferdig, noe 

klubbens president ga uttrykk for.  

Vi fikk servert kaffe, kaker og frukt, noe som smakte godt. Det ble stilt mange spørsmål til Ås og Lund, 

og vi fikk gode svar på spørsmålene.  

Bedriftsbesøket var meget interessant, og det er å håpe at vi får komme tilbake.  

 


